Beware! Unlicensed Taxis are Illegal and Unsafe!

使用 "非法营运车辆" 载客既 危险 又 违法!



Check the color of the license plate to be sure! 确认车辆牌照!

Unlicensed taxis have white plates, but legally-licensed taxis have green plates.
白色牌照载客违法!



If you use an unlicensed taxi, you may be questioned by the police!

乘坐非法营运车辆将受到警方的查问!

•Unless a vehicle has been issued the proper permissions, drivers in Japan cannot use a personal vehicle to transport passengers for a feefor example, via a ride-hailing app!

•Violations are subject to imprisonment of up to three years, a fine of up to 3 million yen, or both !
•在日本, 禁止私家车在没有被准许的情况下, 通过打车软件等方法进行有偿的接送服务 !
•如有违规行为,将被判处3年以下有期徒刑, 或者300万日元以下的罚款。情节严重者将同时受到上述两项处罚 !





If you happen to be injured while you are in an unlicensed taxi, you may not be protected by any coverage of insurance! 乘坐非法营运车辆发生事故时,可能出现无法获得保险赔偿的情况!

Unlicensed taxis are not reliable in safety 非法营运车辆在安全方面令人不安



		Licensed Taxi 出租车	Unlicensed Taxi 非法营运车
	Driver 司机	Professional driver 专业司机	Non-professional driver 非专业司机
	Breath alcohol measuring check 驾驶前的酒精检测	Yes 有	No 无
	Accident liability 发生事故时的责任对应	Responsibility is on the taxi company 公司对应	It's up to the driver 司机个人对应
	Insurance coverage 保险义务	¥80 million or more for passengers 8,000万日元以上的乘车人保险	None 无



For a safe and worry-free trip, please use a legally-licensed taxi! 为了您安心,安全的旅行、请乘必受到国家认可的出租车!!

O Kinki District Transport Bureau

O Nara Prefectural Police Headquarters

〇近畿运输局

〇奈良县警察本部